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Protokół Nr XLV/1/2014 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 29 maja 2014r. 

O godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański dokonał otwarcia XLV sesji Rady Gminy 

Grodzisko Dolne. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych (na 15-osobowy ustawowy skład Rady 

Gminy), co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały. 

Przywitał Radnych Rady Gminy i zaproszonych Gości: 

 Wójta Gminy Jacka Chmurę, 

 Sołtysów z terenu Gminy Grodzisko Dolne, 

 Komendanta Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej RP bryg. dr inż. 
Bogdana Kołcza, 

 Dh Włodzimierza Majkuta Prezesa Zarządu Gminnego OSP RP, 

 Dh Andrzeja Moszkowicza Komendanta Gminnego Związku OSP RP, 

 Kierownika Posterunku Policji w Grodzisku Dolnym st.  asp. Jana Kucło, 
 

 Panią Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Grodzisku Dolnym 
Irenę Fus, 

 

 Panią Marię Rydzik – dyrektora Zespołu ds. Oświaty, 
 

 Panią Krystynę Zagrodzką – dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Grodzisku 
Dolnym, 

 Panią Katarzynę Mach – Wawrzaszek dyrektora Ośrodka Kultury w Grodzisku Dolnym. 
 

Następnie zapytał Radnych Rady Gminy: Czy chcą zgłosić uwagi do protokołu z poprzedniej sesji Rady 

Gminy odbytej w dniu 24 kwietnia 2014r. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 Przystąpił do przyjęcia porządku obrad XLV sesji Rady Gminy. 

Poinformował, że na wniosek Wójta Gminy poszerzył porządek obrad w punkcie 6. „Podjęcie uchwał”  
o dodatkowe podpunkty: 

„3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na zakup materiałów                               
i wyposażenia dla oddziału przedszkolnego Szkoły Podstawowej w Zmysłówce prowadzonej 
przez Gminę Żołynia, 
4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na realizację zadania publicznego”. 
 
Radni nie zgłosili wniosków do porządku obrad. 
 
Po wprowadzeniu zmian porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie między sesjami. 
3. Ocena porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 
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4. Ocena działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Grodzisku Dolnym, 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Grodzisku Dolnym. Ośrodka Kultury w Grodzisku Dolnym oraz 
Zespołu ds. Oświaty w Grodzisku Dolnym – za rok ubiegły. 
5. Analiza budżetu gminy za I kwartał br. 
6. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 
2) w sprawie zmiany wieloletniego planu finansowego gminy, 
3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na zakup materiałów                                         
i wyposażenia dla oddziału przedszkolnego Szkoły Podstawowej  w Zmysłówce prowadzonej 
przez Gminę Żołynia, 
4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na realizację zadania publicznego. 
 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
9. Zamknięcie sesji.       

 
Realizacja porządku obrad: 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański stwierdził, że punkt pierwszy porządku obrad 
został już zrealizowany. 
 
Ad. 2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie między sesjami. 
 
Wójt Gminy Pan Jacek Chmura przedstawił informację   o swojej działalności w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Ad. 3  Ocena porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 
 
W temacie porządku publicznego i ochrony p. pożarowej głos zabierali: 
Komendant Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku  bryg. dr inż. 
Bogdan Kołcz przedstawił informacje o działaniach operacyjnych PSP w roku ubiegłym i za 5 
m-cy roku bieżącego. Poinformował też o organizowanych w tym roku zawodach strażackich; 
gminnych - 15 czerwca, powiatowych – proponowany termin 6 lipca w Kuryłówce. 
Podkreślił duże znaczenie systemu selektywnego wywoływania, niezbędnego do szybkiego 
komunikowania się, co w efekcie przekłada się na skuteczność działania jednostek PSP i OSP. 
Wójt Gminy omówił przeznaczenie środków finansowych zabezpieczonych w tegorocznym 
budżecie gminy na potrzeby jednostek OSP. 
Józef Majkut w imieniu Zarządu Gminnego OSP podziękował Komendantowi Powiatowej 
Straży Pożarnej w Leżajsku za bardzo dobrą współpracę z miejscowymi jednostkami 
ochotniczej straży pożarnej. Wyraził też słowa uznania dla strażaków ochotników, którzy 
śpieszą z pomocą zawsze, gdy występuje sytuacja zagrożenia. 
Dh Włodzimierz Majkut Prezes Zarządu Gminnego Związku OSP RP na ręce prezesów 
wszystkich jednostek OSP złożył podziękowania za udział jednostek w akcjach  ratunkowych. 
Podziękował również Wójtowi Gminy za dostrzeganie potrzeb OSP. 
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Dh Andrzej Moszkowicz Komendant Gminny Związku OSP RP omówił działania jednostek OSP 
z terenu tutejszej Gminy. Podziękował Wójtowi Gminy za sfinansowanie badań lekarskich 
strażakom ochotnikom. 
Kierownik Posterunku Policji w Grodzisku Dolnym st. asp. Jan Kucło podziękował strażakom za 
pomoc w zabezpieczaniu imprez masowych organizowanych na terenie tutejszej Gminy. 
Następnie omówił działania Policji w zakresie utrzymania porządku i ładu publicznego na 
terenie tutejszej Gminy. Porównując liczbę zdarzeń o charakterze przestępczym z ostatnich 
kilku lat, stwierdził ich sukcesywny spadek. 
Radny Zbigniew Konieczny zapytał: Czy było by możliwe wyznaczenie przejścia dla pieszych k. 
kościoła w Chodaczowie ? 
J. Kucło wyjaśnił, że przejścia dla pieszych mogą być wyznaczana tylko tam, gdzie chodnik jest 
z obydwu stron jezdni tj. musi być przejście z chodnika na chodnik, a nie z chodnika na 
nieutwardzone pobocze. 
Radny Ryfa Stanisław zgłosił, że taka sama sytuacja jest w Laszczynach k. sklepu. Sklep jest na 
łuku drogi powiatowej, co stwarza zagrożenie dla klientów sklepu. 
Kierownik Posterunku Jan Kucło zadeklarował rozeznanie możliwości wymalowania pasów. 
Radny Feliks Szklanny zapytał: Jaka jest wykrywalność sprawców aktów wandalizmu? 
Odpowiedź st. asp. Jan Kucło : Są to sprawy trudne do wykrycia. Jeżeli są świadkowie 
zdarzenia, to wykrycie sprawcy jest możliwe, gorzej gdy nikt nie widział sprawcy. Niestety tylko 
ok. 20 % spraw jest wykrywanych. 
Przewodniczący Rady Gminy w podsumowaniu dyskusji na temat porządku publicznego                 
i ochrony p. pożarowej stwierdził, że mieszkańcy Gminy mogą czuć się bezpiecznie dzięki 
działaniom Policji i jednostek OSP. 
Podziękował Gościom za udział w sesji. 
 
Ad. 4. Ocena działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Grodzisku 
Dolnym, Gminnej Biblioteki Publicznej w Grodzisku Dolnym. Ośrodka Kultury w Grodzisku 
Dolnym oraz Zespołu ds. Oświaty w Grodzisku Dolnym – za rok ubiegły. 
 
Informacje o działalności jednostek organizacyjnych gminy przedstawiły: 

 Pani Dyrektor Krystyna Zagrodzka przedstawiła sprawozdanie z pracy Gminnej Biblioteki 

Publicznej za rok 2013. Wszyscy Radni Rady Gminy opowiedzieli się za przyjęciem 

sprawozdania. 

 Pani Maria Rydzik przedstawiła sprawozdanie z pracy Zespołu ds. Oświaty za rok ubiegły. 

Wszyscy Radni Rady Gminy opowiedzieli się za przyjęciem sprawozdania. 

 

 Pani Katarzyna Mach-Wawrzaszek przedstawiła sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury 

za rok miniony. Zaprosiła wszystkich obecnych na sesji na uroczyste otwarcie 

zmodernizowanego Ośrodka Kultury w dniu 31 maja br. oraz na dni otwarte Ośrodka w dniach 

7-8 czerwca br. Wszyscy Radni Rady Gminy opowiedzieli się za przyjęciem sprawozdania. 

 

Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Grodzisku 

Dolnym za rok 2013 przedstawiła Pani Prezes Irena Fus. Wszyscy Radni Rady Gminy opowiedzieli 

się za przyjęciem sprawozdania. 



 

Protokół Nr XLV/1/2014 z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne odbytej w dniu 29 maja 2014r. 

Strona 4 z 6 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 
2) w sprawie zmiany wieloletniego planu finansowego gminy, 
3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na zakup materiałów                             
i wyposażenia dla oddziału przedszkolnego Szkoły Podstawowej w Zmysłówce prowadzonej 
przez Gminę Żołynia, 
4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na realizację zadania 
publicznego. 
 
Ad. 6.3 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec  przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Żołynia na zakup materiałów i wyposażenia dla oddziału 
przedszkolnego Szkoły Podstawowej  w Zmysłówce.  
 
Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/362/2014 w    sprawie   udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na 
zakup materiałów i wyposażenia dla oddziału przedszkolnego Szkoły Podstawowej  w 
Zmysłówce  /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 13  głosami „za” i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 

Ad.6.4) Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Żołynia na realizację zadania publicznego. 

Wyjaśniła, że tym projektem uchwały proponuje się udzielić Gminie Żołynia wsparcia 

finansowego w kwocie 20 tys. zł przy remoncie drogi wewnętrznej (tzw. „Na Węgrzyna”). 

Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/363/2014 w    sprawie   udzielenia pomocy finansowej Gminie Żołynia na 
realizację zadania publicznego /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 13  głosami „za” 
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 6.1) Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie  dokonania 
zmian w budżecie gminy na rok bieżący. Omówiła poszczególne pozycje zmian. 
 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 
Radny Nicpoń Józef zapytał: Na które drogi gminne zostanie przeznaczona kwota 100 tys. zł 
wykazana w projekcie uchwały? 
Wójt Gminy poinformował, że dzięki Radnemu Sejmiku Województwa Podkarpackiego 
Stanisławowi Bartnikowi, który pomógł uzyskać 100 tys. zł dofinansowania z Urzędu 
Marszałkowskiego do  budowy boisk w Grodzisku Nowym, możliwe było przeniesienie takiej 
kwoty w budżecie gminnym z zadania „budowa boisk” na zadanie „remont i modernizacja dróg 
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gminnych”. Wyjaśnił, ze środki te zostaną przeznaczone na asfaltowanie dróg gminnych               
o dużym znaczeniu lokalnym dla mieszkańców oraz placu obok Ośrodka Kultury. Po rozliczeniu 
dużych inwestycji obecnie realizowanych mogą się pojawić oszczędności, które też zostaną 
przeznaczone na remonty dróg gminnych. 
 
Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/364/2014 w    sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący    
/w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 13  głosami „za” i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. 6.2 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmiany 
wieloletniego planu finansowego gminy. 
 
Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/365/2014 w    sprawie  zmiany wieloletniego planu finansowego gminy 
/w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 13  głosami „za” i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. 5  Analiza budżetu gminy za I kwartał br. 
 
Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła informację o realizacji budżetu gminy za                  
I kwartał br.  
Radny Ryfa Stanisław pozytywnie ocenił stan realizacji dochodów i wydatków budżetowych na 
koniec I kwartału. 
Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 
 
Ad. 7  Interpelacje i zapytania. 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
 
Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radny Zbigniew Rydzik zapytał: Czy zaszły jakieś zmiany w ustaleniach z wykonawcą 
kompleksu boisk w Grodzisku Nowym? 
Odpowiedź Wójta Gminy: Nic się nie zmieniło. Wykonawca z podwykonawcą dogadali się i 
zmienili treść umowy. Termin zakończenia inwestycji jest ustalony w umowie z wykonawcą i 
musi zostać dotrzymany. 
Wójt Gminy Jacek Chmura poruszył także inne sprawy : 

 Poruszył sprawę remontu drogi powiatowej tzw. „Żołyńskiej”. Przedstawił kilka 
koncepcji remontu kolejnego odcinka tej drogi, w tym projekt asfaltowania 
remontowanego odcinka warstwami np. przez dwa lata. Zaznaczył, że koszt remontu 
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zależny jest od wyboru metody. Oczywiście w przypadku tej drogi obowiązuje 
współfinansowanie (50% kosztów Gmina, 50% kosztów Powiat). 

 Powiedział o działaniach przygotowawczych do przeprowadzenia scalenia gruntów        
w pozostałych wsiach tutejszej Gminy. Zwrócił się do radnych, sołtysów i rad sołeckich 
o pomoc w dostarczeniu wniosków do właścicieli gruntów rolnych. Przypomniał 
korzyści płynące ze scalenia gruntów t.j. m.in. uregulowanie spraw z dojazdem do 
działek rolnych, lepsze gospodarowanie mieniem gminy, lepsze warunki prowadzenia 
gospodarstw rolnych itp. 

Sołtys Jan Bielecki zapytał: Czy nie można by było zorganizować zebrań informacyjnych n.t. 
scaleń? 

Wójt Gminy odniósł się sceptycznie do pomysłu sołtysa Bieleckiego. Jego zdaniem zebrania 
nie są najlepszym sposobem przekazania informacji o scaleniu, bo na zebrania przychodzi 
niewielu mieszkańców sołectwa i to są głównie ludzie starsi, którzy już nie są właścicielami 
gruntów rolnych. Najlepszym sposobem przekonania ludzi do scalenia jest bezpośrednia 
rozmowa. Trzeba też zebrać podpisy na wnioskach o scalenie. 
Sołtys Krzysztof Dąbek podziękował za szybką interwencję z koparką. Ponad to poprosił                 
o pogłębienie rowu, oczyszczenie przepustu i umocnienie posadowienia słupa. 
Sołtys Kazimierz Bechta podziękował Wójtowi i Radzie Gminy za zabezpieczenie środków na 
remont drogi „na Węgrzyna”. Zapytał: Jaką szerokość będzie miała droga po remoncie? 
Odpowiedź Wójta Gminy: 
Wykonawcą remontu jest Gmina Żołynia, która zleciła wykonanie projektu. Remont musi 
zostać wykonany zgodnie z projektem. 
Sołtys Kazimierz bechta zgłosił, że od strony Wólki Grodziskiej nie jest przecięte pobocze drogi. 
Wójt Gminy zapewnił, że prace przy wycince zakrzaczeń przy poboczach dróg będą 
kontynuowane. 
Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 
 
Ad. 9  Zamknięcie sesji.       
O godz. 13.30 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zamknięcie XLV sesji Rady Gminy 

Grodzisko Dolne. 

 

Protokolant:       Przewodniczący obrad: 

Janina Rydzik             Jerzy Gdański 

 

 

 

 


